霧霾與抽菸，孰嚴重？世界衛生組織癌症總署出版新書「空汙與癌症」指出，空汙包括霧霾，每年引起肺癌六萬多名，占全球肺癌的三％至五％，而吸菸導致的肺癌，占全球肺癌七十％至八十％，是霧霾空汙的廿倍。連二手菸都比霧霾嚴重兩三倍。
Which is worse? Smog or smoking? The new book Air pollution and Cancer published by IARC pointed out that smog is included as a form of air pollution. It causes over 60,000 lung cancers every year which is 3 to 5 percent of cancers worldwide as compared to the 70 to 80 percent of smog which is 20 times the amount. What’s more, even second hand smoke is two or three times more serious than smog.
因零件廠高田所生產的安全氣囊出現問題，日本汽車商本田從全球召回四百八十九萬輛車。
Honda, the Japanese car manufacturer, has recalled a total of 4,890,000 cars due to faulty air inflators produced by auto parts suppliers.
南韓國家情報院表示，北韓最高領導人金正恩下令以高射砲處決人民武力部長。
The supreme leader of North Korea, Kim Jong-un, has ordered the execution of the defense chief by anti-aircraft guns, claimed the NIS.
歐盟官方數據顯示，歐元區今年第一季的經濟成長率為近兩年來的新高。
The economic growth of the first quarter this year has climbed a two year high, shows the official European Union statistics.
經濟部長鄧振中表示，為因應氣候變遷，台灣正積極推動再生能源並提高能源效率。
Taiwan is actively pushing the use of renewable energy source and raising energy efficiency in response to climate changes, says Minister of Economics Deng, Chen Chung.
